
Aan de collega-raadsfracties:  

Bijgaand treffen jullie, zoals afgesproken in de agendacommissie van 11 februari, een notitie welke bedoeld 

als basis voor bespreking tijdens de raadsvergadering van 11 april 2019.   

De gegeven presentaties van 6 december en 31 januari ‘Betekenis Klimaatakkoord en Verdiepingsslag 

Energiemix’ kunnen gebruikt worden als basis voor debat/bespreking.  

We kiezen er expliciet voor om inhoudelijk voorstellen niet in deze notie te verwoorden, mede om te 

voorkomen dat het politieke inhoudelijke debat zich de komende weken via de mail gaat afspelen. Dit laat 

onverlet dat fracties ruimte hebben in aanloop naar het raadsdebat met elkaar in overleg te gaan, om tot 

gezamenlijke voorstellen/moties te komen.  

Voor wat betreft onderstaande notitie, nodig ik alle fracties uit om deze mede in te dienen. Over de exacte 

tekst valt uiteraard nog te spreken. Ik zie de reacties graag uiterlijk 20 maart tegemoet, inclusief het 

antwoord op de vraag of je fractie deze notitie mede wil indienen.    

 

Henny Lammers, BurgerBelangen 

  



Concept-notitie 

 

Aan  : de gemeenteraad 

Van  : Henny Lammers, BurgerBelangen  
  : Ralph Mulder, Groen Links 
  : Bert Terlouw, D66 
  : Arie van de Wilt, PVDA 
 

Datum  : maart 2019 

Betreffende : Bespreking duurzaamheidsagenda, tijdens raadsvergadering 11 april 2019. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Tijdens een informatieve bijeenkomst in juni 2018 zijn we als raad bijgepraat over de toen actuele stand 
van zaken m.b.t. klimaatbeleid, waarbij er vanuit de raad (in oriënterende setting) reacties zijn gegeven.  
Vervolgens zijn we als raad op 6 december 2018 met een presentatie aanvullend geïnformeerd, gevolgd 
door een presentatie in een Rond-de-tafelsetting op 31 januari jl. 
 
De opstellers van deze notitie zijn van mening dat het huidige beleid en de plannen téveel het accent 
leggen op de lange termijn (2050) en op getalsmatige einddoelen. Er worden te weinig acties ondernomen 
die lokaal realiseerbaar zijn op de korte termijn. Tot slot ontbreekt het aan slagvaardigheid in het trekken 
van conclusies uit reacties van inwoners. 
 

Wij vinden het van belang dat:  

 Alle fracties zich uitspreken over de gepresenteerde stand van zaken,  

 De raad de gelegenheid krijgt aanvullende kaders te stellen, c.q. opdrachten mee te geven ten 
aanzien van onderstaande deelgebieden:  
 

Wat verwachten we van het college: 
Zonneparken: 
Het college voor het zomerreces de opbrengst van de bijeenkomsten vertaalt naar concrete voorstellen aan 
de raad (wáár zijn deze wel mogelijk, met welke omvang en welke gemeentelijke locaties komen in 
aanmerking, welke aanvragen zijn er binnengekomen en wat stelt het college concreet voor). De indieners 
hebben recht op duidelijkheid. 
 
Windmolens: 
De noodzaak tot het nemen van duurzaamheidmaatregelen wordt steeds urgenter. Gezien de aard van de 

problematiek t.a.v. het bereiken van de doelen kunnen we geen enkele mogelijkheid meer a priori 

uitsluiten, ook windmolens niet. De techniek rondom het rendement heeft sinds 2013 een enorme vlucht 

genomen. Dat betekent dat ook onderzocht en duidelijk moet worden of, en waar, het plaatsen van 

windmolens zowel technisch als vanuit maatschappelijk perspectief, binnen onze gemeente kansrijk is.  

Gemeentelijke gebouwen: 
De gemeente heeft een voorbeeldfunctie als het gaat om energiebesparing. De afgelopen jaren leek het 
eerder andersom: de gemeente kan een voorbeeld nemen aan inwoners en organisaties die wél 
doorpakten. We willen, als eigenaar van de gemeentelijke gebouwen, uiterlijk binnen 3 maanden een 
concreet plan om de gebouwen te verduurzamen, volgens pakket 3 zoals beschreven in de kadernotitie.  
  



Faciliteren inwoners en organisaties 
Wat kan de Gemeente bijdragen in de stimulatie van duurzaamheid in Woningen en Bedrijfspanden. 
1. er in 2019 (in aanvulling op de huursector) van minimaal 500 woningen in de gemeente een energiescan 
gemaakt wordt; 
2. verenigingen/stichtingen met een accommodatie met een sociaal belang (o.a. sport en cultuur) ook een 
gratis energiescan kunnen laten maken;  
3. deze organisaties onder 2, bij het uitvoeren van de adviezen uit de scan, aanspraak kunnen maken op een 
eenmalige extra stimuleringsbijdrage a € 500,00 (?) 
 
Roept alle leden van raad en college (met een eigen woning, waarvoor nog geen energiescan gemaakt is) 
op: 
Zich voor 1 juni 2019 aan te melden voor een energiescan van hun eigen woning 
 
Inzet middelen: 
Alle activiteiten op het gebied van strategisch beleid parkeren, en daarmee ambtelijke capaciteit vrijmaken 
voor de uitvoeringsactiviteiten. 
  

 

 


